
 PROTOKÓŁ NR XXXVI/2017

z obrad XXXVI

Sesji Rady Gminy Miedźno

odbytej w dniu 13 grudnia 2017 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy

Pana Leszka Idasza

Stan ustawowy Rady 15 osób.

Obecnych wg załączonej listy 15 osób (zał. nr 1).

Zaproszeni  goście  oraz przybyli  mieszkańcy zgodnie z  listą  obecności  stanowiącą załącznik do

niniejszego protokołu (zał. nr 2).

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno.

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył

posiedzenie  XXXVI Sesji  Rady Gminy Miedźno.  Powitał  zebranych radnych  oraz  pozostałych

uczestników obrad.

Zgodnie z podpisaną listą  obecności  w chwili  otwarcia posiedzenia XXXVI Sesji  Rady Gminy

Miedźno  obecnych  było 15  radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do  podejmowania

prawomocnych uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XXXVI sesji

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian:

1.Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy.

4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku

budżetowego 2017 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
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5.Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.

6.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na

lata 2018-2037.

7.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.

8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w Miedźnie.

9.Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy

Miedźno.

10.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

11.Interpelacje i wolne wnioski.

12.Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Gminy.

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad.

Skarbnik  poprosił  o  wprowadzenie  po  punkcie  9  punktu  dotyczącego  podjęcia  uchwały

zmieniającej  uchwałę  w sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z Wojewódzkiego

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

Wobec  braku  propozycji  innych  zmian  Przewodniczący  Idasz  poddał  wniosek  Skarbnika  pod

głosowanie:

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 15

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Wniosek Skarbnika został przyjęty.

Przewodniczący Idasz poddał cały porządek obrad po zmianie pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 15

  ✓ głosów „przeciw” - 0
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 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Proponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

Wobec powyższego Rada obradowała według następującego porządku obrad:

1.Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy.

4.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z  upływem roku

budżetowego 2017 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

5.Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.

6.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata

2018-2037.

7.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.

8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w Miedźnie.

9.Podjęcie  uchwały  w sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  Gminy

Miedźno.

10.Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

11.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

12.Interpelacje i wolne wnioski.

13.Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący  Idasz  zapytał  czy  są  jakieś  uwagi  do  protokołu  z  XXXV Sesji  Rady  Gminy

Miedźno.

Wobec braku  uwag  Przewodniczący Leszek  Idasz  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu  

z XXXV Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14
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  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Protokół z XXXV sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad.  pkt  4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  

z upływem roku budżetowego 2017 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Skarbnik wyjaśnił, że organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może podjąć uchwałę

w sprawie  wydatków  niewygasających  pod  warunkiem  posiadania  środków  na  ich  wykonanie

w budżecie  tego  roku,  w którym  zostały  zaplanowane.  Środki  finansowe  na  wydatki  ujęte

w wykazie wydatków niewygasających są gromadzone na wyodrębnionym rachunku bankowym

jednostki  samorządu  terytorialnego.  Część  prac  związanych  z zaprojektowaniem  i budową

chodników  przy  drogach  powiatowych  zostanie  dokończona  w roku  2018 w związku  z czym

wydatki  z tego  tytułu  wystąpią  również  w roku  2018.  Niniejsza  uchwała  zabezpiecza  środki

finansowe przeznaczone na ten cel umożliwiając jednocześnie rozliczenie przekazywanych przez

Gminę  Miedźno i Powiat  Kłobucki  dotacji.  Skarbnik  poinformował,  że  zmianie  ulegnie  kwota,

którą radni otrzymali w pierwotnym projekcie uchwały. Od momentu tworzenia projektu uchwały

poniesione wydatki wzrosły na tyle,  że kwota wydatków niewygasających zmniejszyła się.  Nie

będzie to  1.559.066,07 zł,  a  990.939,13 zł.  Omówiona zmiana została  wyświetlona  radnym na

projektorze. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 248/XXXVI/2017. 
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Ad. pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.

Skarbnik  omówił  budżet  Gminy  na  2018  rok.  Przedstawiona  przez  niego  prezentacja  stanowi

załącznik nr 3 do protokołu. 

Radny Sznober poprosił o dodatkowe informacje dotyczące współpracy z Gminą Przystajń.

Skarbnik  odpowiedział,  że  w  ramach  współpracy  z  Gminą  Przystajń  planuje  się  instalacje

odnawialnych  źródeł  energii  w  budynkach  użyteczności  publicznej.  Projekty  jednostek

współpracujących  ze  sobą  są  lepiej  punktowane  w  procedurze  naboru,  mają  większą  szanse

realizacji - stąd taka decyzja.

Wójt  dodał,  że  projekt  obecnie jest  w trakcie  negocjacji.  W ramach jego realizacji  planuje się

termomodernizację  budynku  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  w  Mokrej.  Jeśli  wystarczy

środków nie wyklucza się realizacji inwestycji na domach prywatnych. 

Radny Oziembała zapytał o warunki kredytu planowanego do zaciągnięcia z Banku Spółdzielczym.

Skarbnik odpowiedział, że warunki te są bardzo korzystne. Dodał, że koszty całkowite kredytu  

w wysokości prawie 2,5 mln zł będą wynosić ok. 173 tys zł w całym 5 letnim okresie kredytowania.

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 249/XXXVI/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Miedźno na lata 2018-2037.

Skarbnik wyjaśnił, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej ujął wszystkie zadania inwestycyjne,
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które omawiane były podczas prezentacji budżetu. Zwrócił uwagę na kolumnę 14.1 w załączniku nr

2 do uchwały, która obrazuje spłaty rat kapitałowych, pokazując tym samym stan zadłużenia. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 2

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 250/XXXVI/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku

rolnego.

Wójt wyjaśnił, że stawki podatków utrzymane zostają na poziomie roku poprzedniego stąd brak

uchwał w tej sprawie. Jedyną uchwałą, którą Rada Gminy jest zobowiązana podjąć jest uchwała  

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. W związku z powyższym

przedkłada się projekt ww. uchwały z kwotą niezmienną w stosunku do roku ubiegłego. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 251/XXXVI/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad.  pkt  8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na wynajem lokalu  użytkowego
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w Miedźnie.

Sekretarz  wyjaśniła,  że  w związku z przesunięciem w czasie  planowanej  zmiany przeznaczenia

całego budynku tzw. „Agronomówki” na realizację innych celów (posterunku policji) proponuje się

ponowne  przedłużenie  umowy  z dotychczasowym  najemcą  firmą:  Gabinet  Weterynaryjny

Przedsiębiorstwo Usługowo - Handlowe "WETPOL" Słowik Janusz na okres 12 miesięcy tj.  do

końca 2018 roku.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 252/XXXVI/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad.  pkt  9.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  jednostek

organizacyjnych Gminy Miedźno.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  obecnie  Gmina  prowadzi  wspólną  obsługę  trzech  jednostek.  Z dniem

1 stycznia  2018 roku  planuje  się  zapewnić  wspólną  obsługę  jednostek  organizacyjnych  Gminy

Miedźno,  tj.  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w Miedźnie,  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego

w Ostrowach nad Okszą, Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mokrej i Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej  w Miedźnie.  Dodał,  że  zwiększenie  zakresu  wspólnej  obsługi  księgowej  jednostek

budżetowych o Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Miedźnie spowoduje zwiększenie kontroli

nad  budżetem  obsługiwanych  jednostek  oraz  ułatwi  organizowanie  zastępstw  w przypadku

nieobecności pracowników.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 253/XXXVI/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10.  Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej

pożyczki  z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej

w Katowicach.

Skarbnik wyjaśnił,  że zmiana § 2 w uchwale nr 184/XXVIII/2017 Rady Gminy Miedźno z dnia

14 lutego 2017 r.  w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach związana jest z dostosowaniem uchwały

do zasad spłat pożyczek zaciągniętych w WFOŚiGW w Katowicach.

Wobec braku  pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer  254/XXXVI/2017. 

W załączeniu uchwała.

Radny Graj opuścił salę obrad o godz. 9.39. 

Ad. pkt. 11. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

Informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 21 listopada 2017 r. do 12 grudnia
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2017 roku przedstawił Wójt. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

Wobec braku pytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

Ad. pkt 14. Interpelacje i wolne wnioski. 

Przewodniczący Idasz poinformował, że w okresie od 21 listopada 2017 r. do 12 grudnia 2017 roku

do Biura Rady wpłynęło pismo Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej Stanisława Tyszki

dotyczące zmian w Kodeksie wyborczym w zakresie organizacji wyborów samorządowych. Dla

osób zainteresowanych pismo do wglądu w Biurze Rady. 

Sołtys Lizurej zgłosił, że chodnik w Mokrej na odcinku od szkoły do skrzyżowania w kierunku

Miedźna jest  zapadnięty.  Zapytał kto odpowiada za jego stan.  Dodał też,  że droga od budynku

szkoły w stronę Kłobucka wymaga naprawy. Zapytał czy objęta jest ona gwarancją wykonawcy po

ostatnim remoncie. Poprosił także o informacje w sprawie zamiaru docieplenia budynku szkoły.

Nadmienił  także,  że  droga  biegnąca  przy  lesie  między  miejscowościami  Mokra  I  i  Mokra  III

wymaga naprawy ze względu na liczne dziury.  

Wójt odnosząc się do słów sołtysa wyjaśnił, że jeśli chodzi o chodnik jego właścicielem jest powiat

i to on odpowiada za jego stan. Wobec zgłoszonych uwag zwróci się jednak do powiatu z prośbą o

jego przegląd. Dodał, że w budżecie zaplanowano inwestycję budowy chodnika w Mokrej III w

kierunku Wilkowiecka.  Jeśli  zostaną środki nie wyklucza się przekazania ich powiatowi w celu

udzielenia pomocy przy naprawie zapadniętego chodnika. Jeśli chodzi o drogę, o której wspomina

sołtys  –  zarządcą  jest  także  powiat.  Wójt  zadeklarował  rozeznać  się  w  sprawie  i  przekazać

odpowiedź  już  indywidualnie.  W  kwestii  termomodernizacji  budynku  Zespołu  Szkolno  –

Przedszkolnego  w  Mokrej  Wójt  podkreślił,  że  problemem  jest  brak  dokumentacji  dotyczącej

budynku.  W 1992 r.,  kiedy szkoła była budowana oświata  nie  była  zadaniem własnym gminy.

Brakuje  dzisiaj  projektu  budowlanego.  W pierwszej  kolejności  należy wykonać  inwentaryzację

budynku,  aby  móc  podjąć  kolejne  działania.  Audyt  da  odpowiedź  co  będzie  najlepszym
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rozwiązaniem. Być może będzie szansa wykonać termomodernizację tego budynku z programu

realizowanego we współpracy z Gminą Przystajń. 

Radny Sznober zapytał kiedy będzie wykonany audyt energetyczny. 

Wójt  odpowiedział,  że  w  tym  tygodniu  powinna  spłynąć  inwentaryzacja  budynku,  która

niezwłocznie zostanie przekazana firmie audytorskiej. Sam audyt powinien zostać opracowany do

końca bieżącego roku. Placówka w Mokrej  jest  dużo mniejsza niż budynek Zespołu Szkolno –

Przedszkolnego  w  Miedźnie.  Jeśli  termomodernizację  tych  obiektów  udałoby  się  wykonać  

w  ramach  omawianego  wcześniej  programu  partnerskiego,  środki  na  ten  cel  zostaną  wtedy

podzielone  w  stosunku  60/40.  Jeśli  chodzi  o  drogę  w  Mokrej  biegnącą  wzdłuż  lasu  jest  ona

utrzymywana  przez  gminę  w stanie  przejezdności.  Przejezdność  ta  trwa niestety 3-4  miesiące.

Ciągniki  i  inne  maszyny  rolnicze  powodują,  że  po  sezonie  żniw  czy  wykopków  droga  znów

wymaga prac naprawczych. 

Sołtys Lizurej zapytał czy jest szansa jeszcze na takie prace przed zimą.

Wójt  odpowiedział,  że  prace  na  tej  drodze  będą  wykonywane  wiosną.  Lepszym wyjściem jest

wyprofilowanie tej drogi równiarką niż dosypywanie tłucznia. 

Radny Puchała odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi sołtysa dotyczącej stanu drogi od szkoły

do  Mokrej  III  powiedział,  że  odcinek  ten  był  wyłączony  z  ostatnich  robót.  W  2014  roku

wykonywane było tylko poszerzenie pobocza kruszywem i  poszerzenie rowów. Odcinek ten ze

względu na to, że miał wymagane 6 m szerokości został wyłączony z prac drogowych. W związku z

powyższym nie ma żadnej gwarancji. 

Sołtys Makles powiedziała, że drzewa przy posesji jednego z mieszkańców Wapiennika zasłaniają

wyjazd sąsiednim mieszkańcom. Dodała, że zgłaszała wcześniej, aby wysłać do właściciela posesji

pismo  zobowiązujące  do  uporządkowania  terenu.  Zapytała  czy  właściciel  nieruchomości

ustosunkował się w jakiś sposób do tego. 

Wójt odpowiedział, że w tym momencie nie jest w stanie powiedzieć czy mieszkaniec odniósł się 
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w jakikolwiek sposób do prośby o  uporządkowanie  nieruchomości.  Zadeklarował  wobec  uwag

ponowić monit.

Sołtys  Seliga  zapytał  czy Gmina ma wpływ na działania  Starostwa Powiatowego jeśli  chodzi  

o utrzymanie poboczy w miejscowości Wapiennik. Dodał, że jest ono całkowicie zniszczone. 

Wójt odpowiedział, że powiat jest jednostką niezależną od gminy. Z jego wiedzy wynika, że sprawa

ta jest poruszana na sesjach powiatu. 

Sekretarz dodała, że zarówno na sesjach jak i komisjach problem ten był zgłaszany. Powiedziała, że

prawdopodobnie zabezpieczono w budżecie powiatu na przyszły rok środku na ten cel. Obecnie

inwestycje wykonywane są w innych miejscach, niż Gmina Miedźno. 

Wójt dodał, że Gmina zwróci się z pismem do Starostwa o prace interwencyjne przy poboczach 

w  miejscowości  Wapiennik.  Dodatkowo  postara  się  porozmawiać  ze  starostą,  aby  sprawę

potraktować priorytetowo. 

Radny Modliński zapytał co z remontem dróg. Dodał, że zgodnie z wcześniejszymi informacjami

miejsca,  gdzie  naprawa nie  została  wykonana  należycie,  miały być  remontowane  we  własnym

zakresie.  Zapytał  czy  temat  ten  jest  aktualny.  Dodał,  że  w  Borowej  ulice  w  wielu  miejscach

wymagają poprawy, ze względu na dziury. 

Wójt odpowiedział,  że zlecony został  zakup niewielkiej  ilości masy bitumicznej rozkładanej na

zimno i w miejscach gdzie mieszkańcy zgłaszają swoje zastrzeżenia, ubytki zostaną zabezpieczone.

Jeśli chodzi o same drogi w miejscowości Borowa zlecona została koncepcja budowy tamtejszych

dróg. Problemem podobnie jak w Izbiskach jest inny przebieg dróg w stosunku do tego co widnieje

w dokumentacji geodezyjnej. Wstępna kalkulacja pokazała, że szacowany koszt regulacji prawnych

to kwota około 80 tys zł. 

Radny  Kluba  powiedział,  że  popiera  radnego  Modlińskiego  w  zgłoszonych  uwagach.  

W Kołaczkowicach przy posesji jednego z mieszkańców także jest dziura. Zgłaszał ten problem już

podczas komisji. Dodał, że wykonawca, który nie zrobił tych prac należycie powinien wykonać je
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w ramach gwarancji.

Wójt odpowiedział, że sprawa ta zostanie zgłoszona.

Wiceprzewodnicząca Piątek powiedziała, że członkowie Koła Emerytów i Rencistów w Ostrowach

nad Okszą poprosili  ją,  aby zwrócić się z  prośbą o pomoc w kwestii  dopłaty do busa,  którym

dojeżdżają  do Kłobucka,  gdyż kurs ten ma zostać zlikwidowany. 

Wójt odpowiedział, że rozmawiał już z jedną z członkiń koła na ten temat. Dodał, że firma, która

realizuje  ten  kurs  nigdy nie  zwróciła  się  do  gminy  o  dofinansowanie.  Dziwne  jest  zatem,  że

pojawiają się informacje, jakoby Gmina miała „ucinać” dofinansowanie na ten cel komuś, kto nigdy

o takie nie zabiegał.  Gmina nie może dofinansować firm prywatnych. Zgodnie z przekazanymi

wcześniej  informacjami opracowywany jest plan transportu publicznego. Obecnie założenia idą  

w takim kierunku,  aby tzw. centrum przesiadkowe było w Miedźnie,  gdzie znajdują się jedne  

z  ważniejszych  punktów  takie  jak  ośrodek  zdrowia  czy  szkoła.  Mieszkańcy  z  sąsiednich

miejscowości byliby dowożeni przez firmę, która wygra przetarg i będzie realizować taki transport

wewnątrz  Gminy.  Dzisiaj  wiadomo,  że  kursy  mało  rentowne  są  likwidowane.  Zależność  ta

powoduje, że im mniej osób jeździ autobusami, tym mniej kursów na poszczególnych liniach. 

Sołtys Lizurej powiedział, że jadąc przez las od Wapiennika w kierunku Mokrej gałęzie wystają nad

pasem drogi  tworząc  tunel.  Dodał,  że  Zarząd Dróg Powiatowych wyciął  tylko gałęzie  będące  

w pasie drogi. Resztę zostawiono tłumacząc, że właścicielem są lasy państwowe. Kolejną sprawą,

którą poruszył  sołtys  były zgłaszane przez niego wcześniej  wyrwy na parkingu przed szkołą w

Mokrej. Zapytał czy sprawa ta będzie musiała zaczekać już do wiosny.

Wójt odpowiedział, że zgłaszał tę interwencję. Jeśli nie dostaje informacji zwrotnej trudno mu się

odnieść  do  tych  działań.  Zadeklarował  wykonać  realizację  tego  zgłoszenia  przy  naprawach

cząstkowych dróg.

Ad. pkt 15. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy.

W związku  z  wyczerpaniem wszystkich  punktów  porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady
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Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 10.24.

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Anna Kuras (-) Leszek Idasz
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